
AGENDAVERZOEK AAN DE AGENDACOMMISSIE
Raadsinformatie-avond (beeldvorming)

Onderwerp : Stand van zaken participatiebeleid 2023 
Opsteller/ indiener : Monique Klaver-Blankendaal 
Portefeuillehouder(s) : wethouder Briët
Zaaknummer : Z23 132640 
Bijlagen :-

Een raadsinformatiebijeenkomst heeft tot doel het informeren van de raads- en commissieleden over 
voor de raad relevante onderwerpen of ter uitwisseling van (technische) informatie ter voorbereiding 
op de bespreking van voorstellen in een commissievergadering. Voor een onderwerp wordt maximaal
40 minuten op een raadsinformatie-avond beschikbaar gesteld.

De raadinformatiebijeenkomst kan worden gebruikt voor:
a. het houden van de presentaties of het geven van informatie door het college of 

belanghebbende(n);
b. het horen van meningen van betrokkenen en belanghebbenden over een onderwerp of 

voorstel;
c. het peilen van meningen;
d. het houden van bijeenkomsten over actuele onderwerpen die van belang zijn voor de kader 

stellende, controlerende en volks vertegenwoordigende taak van de raad waar ook ruimte is 
voor inbreng van deskundigen, belanghebbenden en/of belangstellenden.

Wat wordt gepresenteerd (korte inhoud en opzet)?
Op 17 juni 2021 heeft de raad het beleid ‘Participatie: Gemeente Bergen NH vastgesteld’. Bij 
het vaststellen van dit beleid is afgesproken met de resultaten van dit beleid na een jaar bij de 
raad terug te komen. We zijn nu 2 jaar na vaststellen van het beleid. De hoogste tijd om de 
raad mee te nemen in de stand van zaken.
Naast de evaluatie van het beleid spelen ook een aantal zaken rond de voorbereiding van de 
invoering van de Omgevingswet. Binnen de Omgevingswet is sprake van Participatieplicht, 
maar verder geeft de wet ook aan dat de gemeente geen eisen mag stellen over de vorm. Hoe 
verhoudt zich dit tot het in 2021 vastgestelde beleid en de in dat zelfde jaar vastgestelde 
Participatieverordening?

Wat wilt u bereiken met uw inbreng? Uiteenzetten van het onderwerp (informeren)
De presentatie gaat om het meenemen van de raad in de stappen die de afgelopen jaren zijn 
gezet in de uitvoering van het beleid en de stappen die gezet gaan worden de komende jaren. 
Hiernaast is het belangrijk om de raad mee te nemen in het proces van participatie rond de 
komende Omgevingswet.



Welk vervolg of traject is voorzien bij dit onderwerp?
Er zal jaarlijks aan het eind van het jaar aan de raad gerapporteerd worden welke 
participatietrajecten zijn geweest. Hoe deze trajecten zijn gegaan en wat we geleerd hebben.

Griffie: graag volledig invullen, anders wordt het verzoek niet in behandeling genomen!


